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Geachte heer El Aichi, 

Op 16 april heeft u via de griffie vragen gesteld aan het college over de bestrijding 
van meeuwenoverlast. Deze vragen zijn echter in eerste instantie als 'technisch' 
opgevat en niet verder bij de betreffende portefeuillehouder of het college onder 
ogen gekomen. Daarbij heeft u kort na uw vragen van wethouder Van der Hoek op 
22 april 2015 een brief ontvangen met het nieuws over het vernietigen door de 
rechtbank op 14 april j l . van de ontheffing die wij hebben tot het voorkomen en 
bestrijden van meeuwenoverlast. En als gevolg daarvan de conclusie dat wij geen 
maatregelen mogen uitvoeren die het broeden van de meeuwen verstoren. 

Ambtelijk was het beeld dat u met die brief voldoende was geïnformeerd. Na uw 
herinneringsmail vorige week is ingezien dat uw vragen door het college behoren te 
worden beantwoord omdat u zich tot ons richt. Ook inhoudelijk zien wij dat u nog 
een reactie te goed heeft. Onze excuses dat uw vragen dus niet eerder door ons 
beantwoord zijn. Hieronder gaan wij alsnog in op de door u gestelde vragen. Uw 
vragen staan in cursief met ons antwoord daaronder. 

1) In het collegebesluit (BBVnr: 2014/92511) geeft u aan dat er in het Kleverpark 
twee grote dakoppervlakken van schoolgebouwen zijn voorzien van 
meeuwenwering. Kunt iets vertellen over het effect van deze maatregel? 

Antwoord: Het aanbrengen van meeuwenwering op het voormalige Sterrencollege 
en de Ter Cleeffschool waar u op doelt, is zeer effectief in het bestrijden van de 
meeuwenoverlast. Die is in de omliggende straten door deze maatregelen 
aanzienlijk gereduceerd. 
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2) In opdracht van de gemeentelijke afdeling Stadszaken, Openbare Ruimte Groen 
& Verkeer voerde Onderzoek en Statistiek Haarlem een enquête uit onder het 
Digipanel. Deze vond plaats in de eerste helft van november 2014. Volgens de 
enquête stoort meer dan de helft zich aan meeuwen; 55 % van de panelleden 
ondervindt in zijn buurt overlast van meeuwen. Wat vindt u van dit percentage? 

Antwoord: Het percentage van 55% lijkt in eerste instantie hoog maar er moet een 
kleine correctie worden aangebracht. Namelijk, ongeveer de helft van de panelleden 
heeft de enquête ingevuld en van deze helft zegt 55% in meer of mindere mate 
overlast van meeuwen te ondervinden. De mate waarin de overlast varieert zal 
hierbinnen dus verschillen. Verder merkt het college op dat de meeuwenoverlast in 
de laatste jaren veel in het nieuws is geweest. Als een onderwerp media-aandacht 
krijgt, groeien eveneens het bewustzijn en het waamemingsvermogen op dit punt. 
Dat neemt niet weg dat wij vinden dat de overlast die door meeuwen wordt 
veroorzaakt, voor veel Haarlemmers (erg) hinderlijk kan zijn en dat een aantal 
mensen in de zomer aanzienlijke overlast kan hebben, met name door de meeuwen 
die in de woonwijken op de daken broeden. 

3) In het collegebesluit (BBVnr: 2014/92511) geeft u aan dat er voorlopig geen 
laserapparatuur ingezet wordt om meeuwenoverlast te bestrijden in afwachting van 
de resultaten van andere maatregelen. Is het college het met ons eens dat er zo snel 
mogelijk andere maatregelen genomen moeten worden omdat de genomen 
maatregelen niet werken? 

Antwoord: Zoals wethouder Mulder in de brief van 27 maart 2014 aan de 
commissie Beheer heeft bericht, hebben de gemeenten Leiden, Alkmaar en Haarlem 
gezamenlijk een plan van aanpak bij het ministerie ingediend waarna een ontheffing 
is verkregen. 
Het onderzoek bestaat uit een aantal mogelijke maatregelen die in de diverse 
omstandigheden in de steden effect zouden kunnen hebben. Onder meer het inzetten 
van apparatuur voor schrik- of roofVogelgeluiden, valkeniers en drones. Laser valt 
hier ook onder maar dit middel is alleen effectief gebleken op grote 
dakoppervlakken in industriegebieden. 
Daamaast is het behandelen van eieren in de nesten op daken van woningen een 
mogelijkheid. Door het behandelen met biologische olie komen de eieren niet uit 
waardoor er in de zomer geen jongen zijn en de geluidsoverlast van dat nest 
aanzienlijk wordt beperkt. Deze maatregelen zouden verdeeld over de drie 
gemeenten worden uitgevoerd zodat van eikaars ervaringen kon worden 
geprofiteerd en het ook financieel voordeliger is. Het inzetten van mensen en 
gespecialiseerd materieel is namelijk kostbaar. 
Inmiddels heeft de rechtbank dus geoordeeld dat we geen enkele van bovenstaande 
maatregelen mogen inzetten. 
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4) Het broedseizoen van de meeuw loopt van april tot eind augustus. In juli 
• veroorzaken de meeuwen de meeste geluidsoverlast, omdat ze hun jongen leren 
vliegen en ze die uit alle macht willen beschermen. Wat gaat u aankomende 
maanden doen om (geluids-)overlast te verminderen? 

Antwoord: Zie het antwoord onder 3, waarbij moet worden aangetekend dat de 
huiseigenaren zelf actie moeten nemen om de overlast aan te melden bij de 
plaagdierbestrijder. Informatie hierover is gemakkelijk op de gemeentesite te 
vinden. Verder heeft de gemeente de volgende maatregelen uitgevoerd/worden 
uitgevoerd: 
- in de afgelopen jaren is alle afvalinzameling grotendeels ondergronds gebracht 
waardoor er voor de meeuwen geen voedsel meer te halen is; 
-jaarlijks wordt middels publiciteit op de driehoeksborden in de stad aandacht 
gevraagd voor het 'niet voeren van meeuwen'; 
- de gemeente wijst de inwoners op de mogelijkheid om de daken van woningen te 
voorzien van meeuwenwering. Dit is een relatief geringe investering en een 
definitieve afdoende maatregel tegen de overlast vanaf het betreffende dak. 
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5) In het collegebesluit (BBVnr: 2014/92511) geeft u aan dat er gekeken gaat 
worden naar de inzet van roofvogelgeluiden, valkeniers en zelfs de inzet van 
drones. Is het onderzoek afgerond? Zo ja; wat zijn de resultaten? 
Zo niet; wanneer denkt u het onderzoek te starten en wanneer brengt u ons op de 
hoogte van de resultaten van het onderzoek? 

Antwoord: Het onderzoek naar de meest geschikte methoden voor de bestrijding 
van de overlast zou worden verdeeld onder de drie gemeenten, zie ook het antwoord 
op vraag 3. Vanwege het in april afgekondigde verbod op het verstoren van de 
meeuwen in het broedseizoen kan het onderzoek helaas niet worden voortgezet. Er 
zijn dan ook geen resultaten die kunnen worden overgelegd. 

Zowel het ministerie als de drie gemeenten zijn tegen deze uitspraak in hoger 
beroep gegaan bij de Raad van State. Wij hopen dat het ingediende hoger beroep 
ertoe zal leiden dat er in 2016 wel maatregelen in het kader van het onderzoek naar 
bestrijding van de overlast kunnen worden uitgevoerd. 

Hoogachtend, 

Het college van burgemeester en wethouders. 

le secretans, 
J. Scholten 
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